
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXI/2020 

XXI Sesja w dniu 22 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:49 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=iZCL3Q3PQ7E 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudzieste pierwsze posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 22 stycznia 2020 roku o godz. 

11:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                       

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek, 

oraz sołtysi i zaproszeni goście według podpisanych list obecności. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 

6 jako podpunkt 4 projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego, którego zarządcą jest Gmina Łęka Opatowska.  

Następnie zawnioskował o wprowadzenie w punkcie 6 jako podpunkt 5 projektu uchwały w 

sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Opatowie. 

Idąc dalej zawnioskował o wprowadzenie w punkcie 6 jako podpunkt 6 projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XX/116/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 30 grudnia 

2019 r. 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu oraz 

pozostałych komisji, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

o możliwości sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka 

Opatowska na 2020 rok, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata  

2020 – 2039: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2020 – 2039, 

b) dyskusja i głosowanie. 

3) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej.  

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie I 

zmiany do porządku obrad -  uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego, którego zarządcą jest Gmina Łęka Opatowska.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie II zmiany do 

porządku obrad -  uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Opatowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie III zmiany do 

porządku obrad -  uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/116/2019 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 30 grudnia 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z 

naniesionymi poprawkami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 



Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu oraz 

pozostałych komisji, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

o możliwości sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka 

Opatowska na 2020 rok, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata  

2020 – 2039: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2020 – 2039, 

b) dyskusja i głosowanie. 

3) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

4) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, którego zarządcą jest Gmina 

Łęka Opatowska, 

5) nadania imienia Szkole Podstawowej w Opatowie, 

6) zmiany uchwały Nr XX/116/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 30 

grudnia 2019 r. 

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej.  

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XX sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 



lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał o planowane centrum opiekuńczo – mieszkalne w Opatowie? 

Wójt odpowiedział, iż jest to projekt rządowy który może być w 100 % dofinansowany. 

Wniosek o dofinansowanie został złożony, teraz trzeba czekać na odpowiedź. Planowane jest 

25 miejsc w tym 5 leżących. Kwestia dotyczy miejsca byłego posterunku Policji w Opatowie, 

gdzie miałby być stworzony jednopoziomowy budynek.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok: 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

 

Głos zabrali Skarbnik Gminy wraz z Wójtem Gminy, którzy odczytali projekt uchwały 

budżetowej. 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu oraz pozostałych komisji, 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Radny Piotr Jeziorny, który 

odczytał opinię w/w komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, która stanowi załącznik 



do niniejszego protokołu. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o projekcie budżetu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości 

sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka Opatowska na 2020 rok. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska, który przedstawił opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości sfinansowania deficytu przez 

Gminę Łęka Opatowska na 2020 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił propozycje zmian do projektu budżetu,  które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Gminy wskazała, gdzie konkretnie w których paragrafach jest propozycja zmian w 

pierwotnym projekcie uchwały budżetowej. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma przygotowane jakieś 

propozycje poprawek do projektu budżetu ? 

Wobec braku innych propozycji zmian do projektu uchwały budżetowej Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy oraz Wójt Gminy, którzy odczytali projekt uchwały budżetowej 

wraz z naniesionymi poprawkami. 



Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/117/2020 w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady zabrał głos i przekazał, iż Wójt dostał zielone światło od 

radnych do działania i został obdarowany 100 % zaufaniem. Następnie życzył dużo pracy nad 

budżetem, dużo wytrwałości i powodzenia w realizacji zaplanowanych i zapisanych działań 

oraz tych co w międzyczasie wynikną i się pojawią. Ma nadzieję że te prawie 8 mln. zł., które 

jest zaplanowane na inwestycje na koniec roku okaże się że będą wykonane raz tyle.  

Wójt Gminy podziękował Przewodniczącemu Rady, Radnym za zaufanie chciałby wierzyć w 

te ostatnie słowa o zwiększeniu na koniec roku zaplanowanych kwot  na inwestycje. Liczy na 

owocną współpracę przy realizacji budżetu dla poprawy codzienności życia mieszkańców w 

różnych dziedzinach tj. oświata, osoby niepełnosprawne, seniorzy, inwestycje tj. kanalizacja, 

sieć wodociągowa, budowa dróg, oświetlenie i inne zadania i projekty. Następnie 

podziękował za współprace i pomoc w realizacji współpracownikom, dyrektorom szkół, 

sołtysom oraz pozostałym i życzył aby budżet był jeszcze bogatszy w środki na inwestycje w 

różnych wymiarach i płaszczyznach.   

W tym momencie ogłoszono kilkuminutową przerwę /2:21:50 minuta transmisji/. 

Po przerwie wznowiono obrady /2:34:12 minuta transmisji/. 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 – 

2039: 

 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 – 2039, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, który odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 

– 2039, 

b) dyskusja i głosowanie. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił proponowane zmiany do projektu 

uchwały w spawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 – 

2039, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 



Wobec braku innych propozycji zmian do projektu uchwały w spawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 – 2039 Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wprowadzenie autopoprawek do projektu w/w uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/118/2020 w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2020 – 

2039 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

3) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Pacyna, który przedstawił plan pracy 

w/w komisji na 2020 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/119/2019 w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

4) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, którego zarządcą jest Gmina Łęka 

Opatowska, 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -  Tomasz  Jerczyński, który przedstawił, iż „Zgodnie z art. 40 ust. 8 ustawy z 

dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych Rada Gminy jako jednostka samorządu 

terytorialnego jest upoważniona do ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 

powierzchni zajętego pasa drogowego dla dróg gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy 

Łęka Opatowska. 

W dniu 25 października 2019 r. weszła w życie zmiana niektórych postanowień ustawy o 

drogach publicznych, które objęły m.in. obniżenie maksymalnych stawek za zajęcie pasa 

drogowego w odniesieniu do obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. 

Dotychczas obowiązująca uchwała nie uwzględniała innych stawek za obiekty i urządzenia  

infrastruktury telekomunikacyjnej. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej uchwały zasadne i konieczne.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/120/2019 w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

5) nadania imienia Szkole Podstawowej w Opatowie 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał, iż obecna na dzisiejszym posiedzeniu sesji 

Dyrektor Zespołu Szkól w Opatowie – Pani Maria Haziak złożyła stosowne dokumenty jak i 

przedstawiła przed sesją na komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, że Zespół Szkół w 

Opatowie w jakimś stopniu chce przejąć spuściznę po Gimnazjum i po wszystkich sprawach 

formalnych, legislacyjnych i potwierdzeniem przez Radę Pedagogiczną, Radę Rodziców, 

samorząd szkolny nadać imię placówce kardynała Stefana Wyszyńskiego, poprzez 

proponowaną uchwałę, którą radni mają przyjąć. Do tej pory w gminie dwie placówki 

posiadają nazwę i imię Szkoła podstawowa w Trzebieniu oraz Zespół Szkół w Siemianicach. 

Następnie powiedział, iż za chwilę Pani Dyrektor dopowie kiedy planowana jest oficjalna 

uroczystość nadania imienia w/w placówce. 



Idąc dalej głos zabrała Dyrektor  Zespołu Szkól w Opatowie – Pani Maria Haziak, która 

poinformowała, iż jak Rada Gminy podejmie uchwałę o nadaniu imienia to uroczystości 

odbędą się 28 maja 2020 r. w rocznicę śmierci kardynała Stefana Wyszyńskiego. W tym 

czasie już wiadomo że będzie błogosławionym, tym bardziej mają zaszczyt, że akurat w tym 

roku to nastąpi. Wszystkie procedury były zachowane nie można było tego przejąć z 

automatu po likwidacji gimnazjum, gdyż ta placówka nie wchodziła w zespół szkół. Jest 

wykonany projekt sztandaru, są określone zadnia ze strony nauczycieli, uczniów jak i 

rodziców, żeby zapoznać z jego wartościami jakim był człowiekiem. Następnie powiedziała, 

iż liczy na pozytywne podjęcie uchwały co da możliwość w dalszym procedowaniu.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/121/2019 w sprawie nadania 

imienia Szkole Podstawowej w Opatowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

6) zmiany uchwały Nr XX/116/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 30 grudnia 

2019 r. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż w uchwale Rady Gminy Łęka Opatowska Nr 

XX/116/2019 z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie 

darowizny nieruchomości zabudowanej położonej w Łęce Opatowskiej na rzecz Gminy Łęka 

Opatowska błędnie określono numer księgi wieczystej nieruchomości będącej przedmiotem 

darowizny. W celu wyeliminowania nieprawidłowości i jednoznacznego określenia danych 

nieruchomości będącej przedmiotem zbycia niezbędnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXI/122/2019 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XX/116/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 30 grudnia 2019 

r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, 

Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Jan Bartosik, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa 

 

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Marian Pacyna, który przedstawił 

sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

 

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności  

w sprawie gospodarowania nieruchomościami. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował o najbliższym spotkaniu z Panem 

Starostą i poprosił o klarowne informacje radnych dot. ilości środków odnośnie 

dofinansowania do budowy dróg powiatowych. Wspomniał również, iż była wcześniej 

propozycja 200 tyś. zł dopłaty do inwestycji min. dokończenia odcinka drogi powiatowej 

Łęka Opatowska – Opatów i jeśli zostaną środki połączenia dalszej drogi  od Rakowa - od 

miejsca zakończenia kanalizacji i modernizacji w stronę Siemianic.  

 

Idąc dalej Wójt spytał w kolejnej kwestii, która  się pojawiła z ostatniego posiedzenia komisji 

dot. dróg w Sołectwie Kuźnica Słupska – Stogniew i drugiego odcinka w Sołectwie Zmyślona 

Słupska czy będąc na spotkaniu u Pana Starosty ma zadeklarować chęć dofinansowania do 

budowy w/w dróg  i w jakiej kwocie,  żeby nie posunął się za daleko.  

 

Następnie głos zabrał Radny Jeziorny, który przedstawił, iż po ostatnim posiedzeniu komisji 

dzieląc się informacją z mieszkańcami Stogniewa czuł się zniesmaczony, bo zaczęto mu 

zarzucać małą operatywność, że nie umie w ciągu trzech kadencji załatwić kawałka drogi. Jak 

wcześniej chodziło o sprzedaż gruntów to załatwiono to jednym podpisem. Nie pozostawi 

Zmyślonej Słupskiej bez walki o ten wspomniany kawałek drogi bo tak zapowiadał w 

przedwyborczych spotkaniach  z mieszkańcami, że postara się tą drogę w kadencji załatwić. 

Na wcześniejszym spotkaniu  zapytał o jeden odcinek bo nie wiedział co do końca z drugim. 

Po dzisiejszej odpowiedzi Pana Wójta jest w stanie przychylić się do zrobienia najpierw 

jednego odcinka, jeżeli w ogóle da się go zrobić ale nie pozostawiając tego drugiego odcinka 

w Zmyślonej, żeby to w przyszłym budżecie ująć czy to w porozumieniu z Panem Starostą 

czy wziąć pod uwagę przejęcie czy wykup gruntów. Co do kosztów  Pan Wójt rozmawiając 

ze Starostą będzie wiedział jaka suma go usatysfakcjonuje. Korzystając z obecności Radnego 



Powiatowego – Dariusza Gąszczaka poprosił o pilotowanie sprawy na posiedzeniu Rady 

Powiatu i staranie się o wykonanie tych dwóch wspomnianych odcinków bo są to 

miejscowości najmniejsze gdzie  od 6 lat nie było nic zrobione. 

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział, iż Rada chciała przekazać 

określone środki na drogi to tą kwotę można by było na nie przeznaczyć. Natomiast czy to się 

uda to w dużej mierze będzie zależało od dobrej woli Starostwa Powiatowego w Kępnie. Czy 

w ogóle temat wykonania tej drogi podejmą  i jeżeli by to kosztowało te 400 tys. zł. czy my 

byśmy to przejęli bo takie okoliczności, że zmieniło się prawo i projektowanie tych dróg 

wygląda trochę inaczej dlatego takie koszty. Gdybyśmy to przejęli rok temu zrobiliśmy to 

jako drogę gminną i za te 400 tys. byśmy tą drogę 4 m jak do gruntów rolnych zrobili. Teraz 

wychodzi na to jak miałoby to być powiatowa to koszty znacznie wzrosną. Ta droga byłaby 

potrzebna taka 5,5 metra ale jak by była 4 m utwardzona też źle by nie było, i mieszkańcy też 

by byli zadowoleni. 

Liczy na to, że uda się dojść do porozumienia, może po spotkaniu  coś wyniknie, że  jednak tą 

drogę  będzie można zrobić za mniejsze pieniądze.  

Nie wie czy da się to tak zrobić, żeby przejąć ten odcinek jako gminny zrobić drogę a później 

oddać do powiatu już wyremontowany. Czy jest taka prawna możliwość czy nie przy 

odpowiednim zapewnieniu ze strony Starostwa. 

Jutro będą rozmowy na ten temat na razie nie jest nic przesądzone. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż sugestia Przewodniczącego jest jak najbardziej brana pod 

uwagę bo była nawet poruszana na ostatnim spotkaniu z Panem Starostą i Radnym 

Powiatowym gdzie wspólnie nad tym się zastanawiano. W przyjętym budżecie na 2020 rok 

nie ma większej kwoty niż 200 tys. zł, na obydwa odcinki. Jeżeli okaże się, że jest to możliwe 

a myślę że będzie to możliwe w jedną stronę. Jeżeli przejęlibyśmy te dwa odcinki jako drogę 

gminną i miała by być zrobiona w takim wymiarze jakim jest to będzie trzeba znaleźć 

brakującą kwotę jaka jest po wykonaniu projektu i kosztorysu. Na tą chwilę nie ma tych 200 

tys. zł na dokończenie drogi między Łęką Opatowską a Opatowem oraz od Rakowa do 

Siemianic. Na tą chwilę zadeklaruję chęć partycypacji gminy na zasadzie przejęcia przez 

gminę a jeśli miałoby to być powiatowe to gmina dołoży ale ile to odpowie do połowy lutego. 

 

Następnie głos zabrał Radny Powiatowy, który przekazał, iż reasumując po odbytych dwóch 

spotkaniach pojawiła się nowa kwestia kosztów budowy drogi na Zmyślonej Słupskiej. 

Sprawa była prosta albo pójść w dofinansowanie drogi powiatowej albo przejąć to na 

własność gminy i robić to na swoich zasadach. Podkreślił, iż sprawę komplikuje budowa 

drogi S11 i planowany wiadukt. 

 

Idąc dalej, głos zabrał Przewodniczący Rady, który przekazał, iż poczekamy do połowy 

lutego i zobaczymy co wyniknie na jutrzejszym spotkaniu z Panem Starostą. 

 

Wójt Gminy zaaprobował ostatnią wypowiedź Przewodniczącego Rady. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Pacyna, który spytał czy wiadomo co z uzgodnieniami z 

Leśnym Zakładem Doświadczalnym w Siemianicach odnośnie 150 m drogi leśnej w 

Rakowie? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż z informacji jakie posiada, to ma pozytywne zaopiniowanie  

propozycji  zamiany, drogi w Rakowie będącej w posiadaniu Uniwersytetu Przyrodniczego w 

Poznaniu w zamian na dukt leśny będący w posiadaniu gminy znajdujący się  między 



Trzebieniem a Biadaszkami. Żadnej nowej informacji na tą chwilę nie ma. Spróbuje na 

najbliższe posiedzenie dowiedzieć się więcej czy jakiekolwiek kroki legislacyjne podjęto w 

tej sprawie i w jakim okresie czasu jest przewidziane podpisanie aktu notarialnego.  

 

11. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o  godz. 14.49  zamknięto obrady XXI sesji Rady 

Gminy. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


